
 

Årsmøtesak 13/20-diverse 

Årsmøtesak 13/20 ble behandlet på styremøte 27.02.2020. For styrets innstilling henvises det 

til styrevedtak i sak 20/20.  

Vedlegg med sak fremmet til årsmøte er i årsmøtepapirene merket 13/20.  

 

Sak 20/20 Styrets innstilling til årsmøtesak 13/20  

Saksopplysning:  

Dag Åge Båtnes har fremmet saker til årsmøte. Sakene er presentert i eget dokument. Se 

vedlegg merket 20/20. 

Utdrag fra sakene:  

1. Alt av fiskekort selges av Reisa Elvelag. Fordeling av salget i henhold til andelsboka  

2. Dersom punkt 1 ikke når frem, bør prisen på kortene være lik i de fiskesoner Statskog og de 

private kjemper om samme kunder  

3. Søke juridisk bistand for å vurdere Statskogs rettigheter i Reisaelva. Denne rettigheten sås 

det tvil om i NOU 2007 rapport.  

 

 

Styrets innstilling:  

Punkt 1 og 2 må ses i større sammenheng ved en eventuell ny fiskeordning. Det vil kreves 

vedtektsendringer. Punkt 3 anses som privatrettslig og ikke noe elvelaget tar stilling til. 


